

5 March/mars 2022



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## **Deadline – Matching Scholarship Program**

The deadline to apply to participate in the Matching Scholarship Program is March 31, 2022. Successful clubs will be notified of their inclusion in the program by May 15, 2022.

Any Kiwanis Club in Canada, may apply and be considered for a Matching Scholarship up to a maximum amount of \$1,000. Kiwanis Clubs are asked to contribute to the Foundation annually. Any Kiwanis Club which donates annually will automatically be eligible for the Foundation's Matching Scholarship Grant. The final decision as to club eligibility shall be that of the Scholarship Committee comprised of Members of the Foundation Board of Directors.

***Click here for more information.***

## **Kiwanis Club of Lakeshore**

Club President, Giselle Chiarello, presented three matching scholarships.

## **Date limite – Programme de bourses d'études appariées**

La date limite pour soumettre une demande de participation au Programme de bourses d'études appariées est le 31 mars 2022. Les clubs choisis seront informés de leur inclusion au programme le 15 mai 2022.

Tout club Kiwanis canadien peut soumettre sa candidature et considéré pour un appariement maximum de 1 000 \$. On demande aux clubs Kiwanis de contribuer à la Fondation chaque année. Tout club Kiwanis que fait un don annuel à la Fondation sera éligible à la subvention pour la bourse appariée. La décision finale, quant à l'éligibilité d'un club, appartiendra au Comité des bourses qui est composé des membres du conseil d'administration de la Fondation.

***Cliquez ici pour plus d'informations.***

## **Club Kiwanis de Lakeshore**



Congratulations to Katelyn Briennesse, a graduate of St. Mary's college, on receiving

the Kiwanis Club of Lakeshore scholarship with matching grant from the Kiwanis Foundation of Canada. Katelyn is enrolled in the Bachelor of Health Sciences Honours at Carleton University. We wish Katelyn the very best in her studies.

Congratulations to Téa Lane, a graduate of Superior Heights Collegiate and Vocational School, on receiving the Kiwanis Club of Lakeshore scholarship with matching grant from the Kiwanis Foundation of Canada. Téa is enrolled in the Mechanical Engineer Degree at Guelph University. We wish Téa the very best in her studies.

Congratulations to Heidi Willet, a graduate of Korah Collegiate and Vocational School, on receiving the Kiwanis Club of Lakeshore scholarship with matching grant from the Kiwanis Foundation of Canada. Heidi graduated from Korah in the Inter Bacalaria Program. Heidi is enrolled in the Collaborative Baccalaureate Nursing program at Sault College. We wish Heidi the very best in her studies.

### Kiwanis Club of Trail

Chris Vlanich (President) and Wayne Hodgson (Treasurer) presented Kaylin Young with the Kiwanis



La Présidente du club, Giselle Chiarello, a présenté trois bourses appariées :



Félicitations à *Katelyn Briennesse*, graduée du St. Mary's College, qui reçoit la bourse d'études du club Kiwanis de Lakeshore, laquelle est appariée par la Fondation canadienne du Kiwanis. Katelyn est inscrite au baccalauréat en sciences de la santé à l'Université de Carleton. Nous souhaitons plein de succès dans ses études à Katelyn.

Congratulations à *Téa Lane*, graduée Superior Heights Collegiate & Vocational School, qui reçoit la bourse d'études du club Kiwanis de Lakeshore, laquelle est appariée par la Fondation canadienne du Kiwanis. Téa est inscrite en Génie mécanique à l'Université de Guelph.

Félicitations à *Heidi Willet*, graduée du Korah Collegiate & Vocational School, qui reçoit la bourse d'études du club Kiwanis de Lakeshore, laquelle est appariée par la Fondation canadienne du Kiwanis. Heidi termine le programme Inter Bacalaria. Heidi est inscrite au programme Collaborative Baccalaureate Nursing au Sault College. Nous souhaitons plein de succès dans ses études à Heidi.

### Club Kiwanis de Trail

Chris Vlanich (Président) et Wayne Hodgson (Trésorier) ont présenté une bourse de la



Foundation of Canada Bursary. Kaylin graduated from JLCrowe in 2021 and is attending Selkirk College in the Early Childhood Education Program.

In 2021, four JLCrowe Bursaries of \$1000 were awarded to; Alex Arnason, Xander Laird, Toshiro Turner & Kaylin Young. Also two Kootenay Columbia Learning Centre Bursaries of \$500 were awarded to; Kimberley Jones & Brayden Mendoza Johnston.

Each year Kiwanis Club of Trail sells Christmas Trees to support our grad bursaries, elementary school meal program & school aid program for school supplies. Although this season our profits were down considerably we hope to continue to support the children in our community the best we can.

Fondation canadienne du Kiwanis à *Kaylin Young*. Kaylin, graduée du JLCrowe en 2021 fréquente le programme d'Éducation de la petite enfance au Selkirk College.

En 2021, quatre bourses JLCrowe au montant de 1 000 \$ chacune ont été remises à *Alex Arnason, Xander Laird, Toshiro Turner* et *Kaylin Young*. De plus, deux bourses Kootenay Columbia Learning Centre de 500 \$ chacune ont été présentées à *Kimberley Jones* et *Brayden Mendoza Johnston*.

Chaque année, les membres du club Kiwanis de Trail vendent des arbres de Noël pour financer les bourses de graduation, le programme de repas pour l'école élémentaire et le programmes de matériel scolaire. Malgré des profits sensiblement moindres cette année, nous espérons poursuivre notre implication auprès des jeunes de notre communauté du mieux possible.

---

## Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

---

[[519-304-3638](tel:519-304-3638)] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!